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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

 

    

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. június 04. napján 12:00 órakor megtartott 

rendkívüli nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

Helye: Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal  Kővágóörs, Petőfi utca 2. szám.  

 

Jelen vannak: Fábián Gusztáv polgármester 

                         Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

    Somogyi Márk képviselő 

                          

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző  

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyvvezető 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 3 fővel 

határozatképes. Egyetlen tárgyalandó napirend lenne: a fűnyíró traktor vásárlása. Aki a meghívóban szereplő 

napirendi pontot el tudja fogadni, kézfeltartással szavazzon. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

78/2015. (VI. 04.) HATÁROZATA 

 

 2015. június 04-i rendkívüli nyilvános 

 ülés napirendi pontjának elfogadásáról 

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. június 04-i rendkívüli nyilvános ülés 

napirendi pontját az alábbiak szerint határozza meg: 

 

1.) Fűnyíró traktor vásárlása 

 

1.) Fűnyíró traktor vásárlása  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  elmondja, hogy a fűnyíró traktor vásárlása már a tavalyi évben is 

felmerült. Azt mindenki tudja, hogy az önkormányzat egy közmunkással rendelkezik, aki rendkívül 

megterhelt, mert elég nagy a salföldi zöldterület. Ezzel a traktor vásárlással szeretnék felgyorsítani 

a munkálatokat, ami a fűnyírást illeti. Véleménye szerint ezzel a traktorral az önkormányzati 
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ingatlanok nagy részét le tudja vágni, természetesen ahol köves a terület ott a továbbiakban is tolós 

fűnyírót, illetve a gépi damilos fűkaszát fogják alkalmazni.  Kolontári Gyula tapolcai vállalkozó 

adott árajánlatot kettő gépre:  

 

- MeCulloc 115/97 típusú bruttó 395.000.- Ft,  

- Husqvarna LT 131 típusú bruttó 471.400.- Ft értékben.  

 

A helyszínen megtekintette mindkettő gépet, a két traktor között technikailag különösebb 

különbség nincsen,  az egyik olcsóbb, de teljesítmény szempontjából hasonlóak. A gépről tudni 

kell, hogy egy kisebb faluban használható, természetesen meg vannak a határai.  

Az eladó tájékoztatása szerint Salföld méretű falu belterületeire, illetve a temető területének 

rendbetételére a traktor megfelelne. Kérdezi a testület tagjait, hogy ki mit szeretne hozzászólni ezen 

napirendhez?  

Elmondja, hogy Somogyi Márk képviselő levélben szólt hozzá a témához, melyet már elolvastak és 

természetesen a jegyzőkönyvhöz mellékletként becsatolásra kerül. Kérdezi a Képviselő Urat, hogy 

ezen kívül kíván-e hozzászólni a napirendhez.  

 

Somogyi Márk, képviselő: azért írta le a véleményét, hogy ezzel is ne húzzák az időt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  erre reagálva, illetve indokolva a traktor szükségességét 

az alábbiakat kívánja elmondani. Az egyetlen egy közmunkás, pláne nyáron nem bírja ezt az iramot 

fűkaszával és fűnyíróval, még a végére sem ér, már kezdheti az elejéről. Nem igen van arra 

lehetőség, hogy több közmunkás legyen, hiába olvasható a Képviselő Úr levelében, hogy vannak 

fiatalok, de ők nem jelentkeztek erre a munkára, vagy nyáron más munkát vállalnak.  Úgy gondolja, 

hogy szükség van erre, hogy rendben legyen a falu és a közmunkás megmaradjon, ne szökjön el a 

településről. Kérdezi, hogy télen hólapát hozzákapcsolható-e, mert az, nagyon hasznos lenne?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   elméletileg lehet, de ez fűnyíró traktor, tehát lehet, hogy a 

későbbiek során vásárolnak hozzá hótolót, vagy egy kisebb utánfutót. Visszatérve a közmunkás 

kérdésre, elmondja, hogy több embert megkeresett a faluba, de senki nem jelentkezett, úgy hogy 

kétség kívül annak is örülhet az önkormányzat, hogy egy közmunkása legalább van, aki végzi a 

dolgát. Szeretné az önkormányzat megkönnyíteni a feladatot, sőt több feladata van, de egyszerűen 

nem lehet a fűnyíráson túljutni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  szó volt arról, hogy a kaszálás lenne a célszerű, de akkor 

meg kell hagyni, hogy nagyobb legyen a gaz, mivel 5 cm-es füvet nem lehet 2 cm-esre kaszálni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   nem találkozott még olyan emberrel, aki jelentkezett volna kézi 

kaszálásra.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  bármilyen füvet lehet kézi kaszával kaszálni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:    hozzáteszi, hogy a többlet emberrel, ugyanolyan többletkiadások járnak. 

Tehát gyakorlatilag ez nemcsak arra van, hogy hamarabb menjen a munka, hanem ugyanolyan munkabér 

költség spórolás,  mivel tudja, hogy mennyit költöttek kettő évvel ezelőtt, amikor is sajnálatos módon a  

közmunkás nem mindig állt a helyzet magaslatán. Nem szaporítaná a szót.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  azért írta le a véleményét, mivel tudja, hogy meg fogják szavazni és ő 

feleslegesen beszélne. Gyorsabban végeznek így, hogy leírta és nem mondja el feleslegesen még egyszer. 
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Véleménye szerint munkaerő van, nemcsak a falun belül lehet gondolkodni. Lényeg az, hogy leírta, szerinte 

szavazzanak.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: véleménye szerint azért az mindenképpen hangozzon el, hogy az önkormányzat 

ezzel a kiadással a költségvetésbe nem tervezett és ez a kiadás minek a terhére történik.  
 

Fábián Gusztáv, polgármester:    amit az önkormányzat beruházásra tervezett, azt erre a célra fordítja, plusz 

még a tartalékkeret terhére. Tehát így a költségvetést módosítani szükséges.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: tehát ami beruházásra lett tervezve abból az összegből és a tartalékból pótolja ki 

az önkormányzat a  traktor vásárláshoz szükséges összeget, és ezzel csökken a tartalék összege.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:    megjegyzi, hogy túl van tervezve az egyéb, alkalmi munkákra az összeg, 

amennyiben traktorral elvégezhető a feladat, akkor némi megtakarítás jelentkezni fog.  

A MeCulloc fűnyíró traktor vásárlását javasolja és így fogadja  el  a testület Kolontári Gyula ajánlatát  bruttó 

395.000 Ft összegben.  Aki az elhangzottakkal egyetért kézfeltartással szavazzon.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás 

nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

79/2015. (VI. 4.) HATÁROZATA 

 

Fűnyíró traktor vásárlásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy egy darab McCulloc 115/97 típusú 

fűnyíró traktort vásárol Kolontári Gyula egyéni vállalkozótól, az általa benyújtott árajánlatban szereplő bruttó 

395.000 forintért. 

Felhatalmazza a polgármestert a fűnyíró traktor megvásárlására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2015. június 15. 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, megköszöni a részvételt, 

mindenki részéről, az ülést 12: 15  órakor bezárta.  

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

             Fábián Gusztáv                                                                          Dr. Szabó Tímea 

               polgármester                                                                                     jegyző 


